



### **Beyond Capital Partners presents its first sustainability report**

June 2024, Frankfurt am Main – Beyond Capital Partners (BCP) is delighted to present its first sustainability report 2023.

The sustainability report reflects the effort of BCP as a dedicated institutional investor to further develop its successful and well-defined investment strategy of the predecessor funds to be even more streamlined through Beyond Capital Partners Fund III, being classified as Article 8+ Fund under the SFDR regime. Hence, BCP's approach is even more focussed on the aspiration to follow best-in-class sustainable, environmental, social and governance (ESG) aspects.

Within the private equity sector – where capital has the potential to catalyse transformative change – the concept of responsible investment has gained significant traction.

Christoph D. Kauter, Managing Partner and founder of Beyond Capital Partners: “As part of the financial success of the funds we advise, we demand sustainable business practices as a prerequisite.”

The sustainability report highlights how BCP successfully embedded a sustainability-oriented approach at both Beyond Capital Partners and the respective portfolio companies advised. BCP is committed to continuously adopt and implement the United Nations Principles for Responsible Investment (UNPRI) and promote the United Nations Sustainable Development Goals (SDGs) by actively promoting and advising its portfolio companies on sustainable initiatives and actions to further develop their ESG profile and set the basis for a resilient growth journey. Furthermore, BCP is a participant of the United Nations Global Compact (UNGC), an active supporter of Level 20 and a member of the German Private Equity and Venture Capital Association (BVK).

“Good entrepreneurship is the foundation of every successful business and ever since has been a core pillar of Beyond Capital Partners' investment philosophy,” adds Christoph D. Kauter.

*Nachfolgenden finden Sie die Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners in Deutsch  
On the previous page, please find the corporate news of Beyond Capital Partners in English language*

Looking towards the future development, BCP strives to further expand its positive contribution within the portfolio companies advised. BCP aims to become a role model in the private equity industry by identifying and developing future portfolio companies that share its vision of becoming national champions while positively impacting relevant environmental and social challenges.

Please have a look on BCP's website to download a copy of the detailed sustainability report: [Sustainability – Beyond Capital Partners \(beyondcapital-partners.com\)](https://beyondcapital-partners.com)

**About Beyond Capital Partners:** Beyond Capital Partners is an investment company advising its funds on the acquisition of majority shareholdings in profitable Mittelstand companies in the DACH region with a focus on asset-light business models in the areas of B2B services, IT services, software, healthcare & well-being, lifestyle and entertainment. As a SFDR 8+ Fund, a particular focus lies in the value creation through focussing of ESG related elements. <https://beyondcapital-partners.com/en/home>



### **Beyond Capital Partners stellt seinen ersten Nachhaltigkeitsbericht vor**

Juni 2024, Frankfurt am Main – Beyond Capital Partners (BCP) freut sich, seinen ersten Nachhaltigkeitsbericht 2023 vorzustellen.

Der Nachhaltigkeitsbericht reflektiert das Bestreben von BCP als spezialisierter institutioneller Investor, die erfolgreiche und klar definierte Anlagestrategie der Vorgängerfonds weiterzuentwickeln und durch den Beyond Capital Partners Fund III, der als Artikel 8+ Fonds unter dem SFDR Regime

*Nachfolgenden finden Sie die Unternehmensnachricht von Beyond Capital Partners in Deutsch  
On the previous page, please find the corporate news of Beyond Capital Partners in English language*

klassifiziert ist, zu optimieren. Unser Ansatz ist nun noch stärker darauf ausgerichtet, erstklassige nachhaltige, ökologische, soziale und Governance-Aspekte (ESG) zu verfolgen.

Innerhalb des Private-Equity-Sektors – wo das Kapital das Potenzial hat, transformative Veränderungen herbeizuführen – hat das Konzept der verantwortungsbewussten Investitionen erheblich an Bedeutung gewonnen.

Christoph D. Kauter, Gründer und Managing Partner von Beyond Capital Partners: „Als Teil des finanziellen Erfolgs der von uns beratenen Fonds fordern wir nachhaltige Geschäftspraktiken als Voraussetzung.“

Der Nachhaltigkeitsbericht zeigt auf, wie BCP einen nachhaltigkeitsorientierten Ansatz sowohl auf Unternehmens- als auch auf Portfolioebene erfolgreich integriert hat. BCP hat sich verpflichtet, die Prinzipien der Vereinten Nationen für verantwortungsvolles Investieren (UNPRI) zu übernehmen und umzusetzen und die Ziele für nachhaltige Entwicklung der Vereinten Nationen (SDGs) zu fördern, indem BCP seine Portfoliounternehmen aktiv bei nachhaltigen Initiativen und Maßnahmen berät, um ihr ESG-Profil weiterzuentwickeln und damit die Basis für ein nachhaltiges Wachstum zu schaffen. Darüber hinaus ist BCP Teilnehmer am United Nations Global Compact (UNGC), aktiver Unterstützer von Level 20 und Mitglied im Bundesverband Beteiligungskapital (BVK).

„Gutes Unternehmertum ist die Basis jedes unternehmerischen Erfolgs und seit jeher ein Grundpfeiler der Investmentphilosophie von Beyond Capital Partners“, ergänzt Christoph D. Kauter.

Mit Blick auf die zukünftige Entwicklung möchte BCP den positiven Beitrag gemeinsam mit den Portfoliounternehmen weiter ausbauen. Ziel ist es, eine Vorbildfunktion in der Private-Equity-Branche einzunehmen, indem BCP weitere Portfoliounternehmen identifiziert und entwickelt, die die Vision teilen, ein nationaler Marktführer zu werden und gleichzeitig den dringlichsten ökologischen und sozialen Herausforderungen positiv entgegenzuwirken.

Auf der BCP Website können Sie den ausführlichen Nachhaltigkeitsbericht herunterladen: [Nachhaltigkeit – Beyond Capital Partners \(beyondcapital-partners.com\)](https://beyondcapital-partners.com)

**Über Beyond Capital Partners:** Beyond Capital Partners ist eine Beteiligungsgesellschaft und erwirbt über die von ihr beratenen Fonds Mehrheiten an profitablen mittelständischen Unternehmen aus der DACH-Region mit dem Fokus auf die Asset-Light Bereiche Dienstleistung, IT, Software, Healthcare, Lifestyle und Entertainment. Ein besonderer Fokus als SFDR 8+ Fund liegt dabei in der Wertschöpfung durch den klaren Fokus auf ESG-Elemente. <https://beyondcapital-partners.com>

